
Referat fra generalforsamling i DPOG den 21 september 2012 i Fredericia 
 
Der blev afholdt en kort generalforsamling, hvor der ikke var indsendte forslag eller 
modkandidater til den siddende bestyrelse, som blev genvalgt. Da der ikke har været brug 
for kontingent, fortsættes uden kontingent. 
Vi glemte beklagelsesvis punktet eventuelt, men bestyrelsen blev opfordret til at holde et 
nyt medlemsmøde. Til sidst tak for jeres brug af mailinglisten, det var præcis den slags 
emner jeg havde håbet vi kunne dyrke 
 
HUM 
Formand 


